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Spodobała mi się ta praktyka, ponieważ otrzymałem ciekawe i przydatne zadania. moja opinia była 

zawsze brana pod uwagę. Pokonałem strach przed rozmową z klientami. Przede wszystkim podobała mi 

się praca z dokumentami i programem. Generalnie nie mam żadnych komentarzy, ponieważ wszystko 

zawsze było dyskutowane i znaleziono rozwiązanie. Mam dobre wrażenia po tej praktyce. 

 


